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Sprawa: dot. droga na działce 182 Interpelacja z dn. 21.08.2019r

W związku z Pana nieprecyzyjnymi i niewyczerpującymi odpowiedziami z dn. 09.09.2019r na Interpelację
żądam uzupełnienia odpowiedzi:

Jak opisałem poprzednio Konsultacje z mieszkańcami Noskowa miały na celu wybór priorytetów i takowe

zostały wybrane. Następnie zostały potwierdzone uchwalą Rady Gminy Sławno nr LV/377/2018 z dn.22 luty

2018r

Zatem:

1) Na jakich zasadach, przedmiotowa droga znalazła się w ramach rewitalizacji m. Noskowo.

2) Nie pytałem o zebrania „wiejskie” tylko o zebrania w sprawie Konsultacji. Zatem proszę przedstawić

wszelką dokumentację na temat przeprowadzonych konsultacji ze spotkań z mieszkańcami Noskowa. Nie

interesują mnie dokumenty do wglądu, tylko jasno określiłem Panu Wójtowi o ich przedstawienie. Proszę wiec

o kserokopie dokumentacji, zgodnie z prawem jakie daje mi ustawa o samorządzie gminnym.

3) Stwierdza Pan że zjazdy z nowej drogi do podwórek dla wymienionych w piśmie posesji, będą mogły być

wykonane dopiero po uzyskaniu zgody na budowę zjazdów. Potwierdza Pan fakt korzystania z drogi. Proszę o

przedstawienie kserokopii oświadczeń mieszkańców wymienionych posesji o chęci korzystania z drogi jako

dojazdu od strony podwóreki że zobowiązują się o takowe zgody na budowy zjazdów wystąpić..

4) Ponownie żądam precyzyjnej odpowiedzi. Czy ma Pan (Gmina Sławno) długoterminową umowę ze

sklepem usytuowanym na posesji nr 35, że będzie on istniał i nie ulegnie likwidacji np. przez 10 kolejnychlat.

Jeśli tak proszę o przedstawienie kserokopii takiej dokumentacji.

5) Ponownie żądam precyzyjnej odpowiedzi. Dlaczego zmienił Pan konieczność przebudowy drogi na działce

nr 177 (przepust kolonia) potwierdzone uchwałą LV/377/2018 z dn. 22 luty 2018r na drogę na działce 182.

Jaki priorytet o tym zadecydował.

6) Proszę o przedstawienie kserokopii oświadczenia właściciela sklepu mieszczącego się na posesji 3 o
którym mowa w w/w odpowiedzi.

7) W związku z Pana odpowiedzią, proszę o informację jakie Gmina Sławno otrzymała korzyści finansowe z

tytułu prowadzonej działalności agroturystycznej na posesji nr 35 i jaka jest wartość z ich wpływów. Proszę

przedstawićile Gości do tej pory obsłużyła agroturystyka, na podstawie opłaty miejscowej jaką właściciel ma

za zadanie uiszczać zgodnie Ustawa z dnia 12.01.1991 r. o podatkach i opłatach lokalnych.

Co do Pana ostatniego wywodu w odpowiedzi na Interpelację, wyjaśniam, iż na Interpelację ma Pan

odpowiadać zgodnie z jej treścią i zawartymi pytaniami. Nie ma Pan prawa oceniać moich działań jako

Radnego Gminy Sławno. Przypominam, iż to Rada Gminy jest organem kontrolującym działania Wójta czyli

organu wykonawczegoa nie odwrotnie. Zachęcam do lektor i ustaw na ten temat. Mam nadzieję, iż ostatni raz

spotykam się z taką retoryką Pana wypowiedzi na Interpelację.
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